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מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 2/12/24 

משתתפים: 

 יו"ר - מר יעקב קורצקי

 מ"מ יו"ר -  מר מוטי גינדי

 חברה - גב' בת שבע אלקובי

מוזמנים: 

 ס' גזבר - גב' רויטל פיטרמן

 ס' יועץ משפטי - עו"ד קרן ג'קמן מזרחי

 אגף מערכות מידעמנהל  -  מר אמיר הראל

 חשב הנדסה -  מר עופר בראון

 מזכירת הועדה -  גב' לימור נסט

 יועץ חיצוני - עו"ד עומר אליהו

בהעדר: 

 חברה - גב' קרן ברנדס

 חברה - גב' הדר שוייצר

 מנכ"לית - גב' פרח מלך 

 מבקר - מר ניסים בן יקר

 סדר היום:

הקמה, אספקה ותחזוקת מערכת ממוחשבת לכרטוס וניהול ארועי  – 659/24מכרז פומבי מס' 
 עדכון. –תרבות 

אמיר: נערכה ועדת "שימוע" מצומצמת לקבלן סמארטיקט שנתן הצעת מחיר לא ברורה. 
(פרוטוקול הישיבה מונח בפניכם).  הקבלן  בחלק של רישוי ותחזוקה חילק את הצעתו לשלב א' 

ולשלב ב'. למרות שבהוראות המכרז היה צריך לתת מחיר אחד. הובהר לקבלן בישיבה 
ויון בין מציעים כי העיריה תתייחס למחיר הגבוה בניקוד ואם לאחר והמצומצמת כי לשם הש

בחינת ההצעות הצעתו תהיה האטרקטיבית ביותר אני העיריה תביא בחשבון את המחיר הול 
  הקבלן קיבל את ההסבר ואמר שמסכים. מכאן נמשיך בבדיקת המכרז.שרשם. 



 

 

 

ם להמשיך בבדיקתם את המכרז לאחר ישיבת י: הועדה מאשרת לגורמים המקצועיהחלטה
 "השימוע".

 כולם בעד –פה אחד  הצבעה:

 

בקשה  –מערכת לניהול ועדה, אתר אינטרנט ועדכון שכבות מידע  – 516/19מכרז פומבי מס' 
 להארכת חוזה.

אמיר: במכרז זה מדובר במערכת לניהול ועדת תכנון, היתרים, טבעות. המכרז הנוכחי הוא משנת 
לכן ויר בעשייה  ו. המכרז שאמור להחליף את מכרז זה נמצא בא31/12/24והחוזה מסתיים ב  2000

 חודשים למכרז הנוכחי.  4אנחנו מבקשים הארכה של עוד 

חודשים מתום החוזה  4חודשים ואנו מבקשים הארכה של  36עופר: מדובר במכרז בסיסי  ל 
 למחיר. 9.6%ומדובר בתוספת של כ 

 חודשים? 4יעקב: יספיקו לכם 

 אמיר: כן. העיכוב נוצר עקב היותי בשרות מילואים.

 כולם בעד. –הצבעה: פה אחד 

 

מכרז פומבי מס' 640/24 – למתן שרותי ניהול ופיקוח על עבודות שיפוץ ושדרוג בפרויקטים 
עירוניים בתחומי הבינוי הציבורי, וניהול ופיקוח על עבודות בינוי של פרויקטים עירוניים עד  150 

מ"ר עבור עיריית רמה"ש – השלמת מסמכים. 

עומר: במכרז זה אחד המציעים לא צירף למסמכים שהגיש אישור ניקוי מס במקור וניהול 
 ספרים. אנו מבקשים את אישורכם לפנות למציע זה להשלמת מסמכיו.

: הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים, מכיוון שמדובר במסמכים טכניים, החלטה
 לפניתם למציע להשלמת מסמכיו. 

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

תה מגיעה לישיבות הועדה לא היה ייעקב: אני רוצה להודות לחברת הועדה בת שבע שלולא הי
ד חשובה הזאת לעשות ואני מבקש מכל חברי הועדה המא קוורום ואז הישיבות היו מתבטלות.

השתדלות להגיע לישיבות. אם יום ושעת הועדה אינם נוחים נא עדכנו אותי ונתחשב בזה. לא יתכן 
אם  "על הקשקש"שנבחרי ציבור לא יגיעו לישיבות הועדה ובשל כך אנחנו צריכים להיות 

 תתקיימנה הישיבות או לא. כל זאת על מנת לשפר את יעילות הועדה.

 יעקב קורצקי

 עדה יו"ר הו


